
Bur- det dur
Landsbyen i centrum

Bestyrelsesmøde onsdag d. 11-09-2023.

Fortsættelse af sidste møde vedr opgavefordeling mm. Klokken 19.00 på skolevej 29.

Til stede: Henriette, Inge, Susanne, Torben, Tina

Fraværende: Bente under hele mødet..

Godkendelse af referat
fra sidste møde

Godkendt

Godkendelse og
udsendelse af referat
samme aften??

Tages op til næste møde.

Hvordan får vi fordelt
opgaverne til
arrangementer og hvem
tager ansvar for hvert
enkelt arrangement?

Juletræ

Julefrokost

Bankospil - Susanne er opråber.
Ekstra lodder til banko - venter vi med.

25 november kl 14.00 til 17.00
Opgave Hvem
juletræ Lars Hviid - Fristed

Hanne og Arne - Klubhuset.
Smed - Hansens Plads

Opslag og hvad koster det 30 kr
julemand Tina spørger Dennis
Oplæsning af julehistorie
Hvem bager kage Der er æbleskiver, så ingen kage
Indkøb af æbleskiver, kakao, slik Bente
Lave slik poser Torsdag aften projekt.
Pynte juletræ Torben, Bente, Inge
Låse op og gøre klar m bordene Torben, Tina, Susanne m.fl.
Lave kaffe og varme æbleskiver Se ovenfor.
Hvem rydder op, fejer og låser af Henriette, Tina m.fl.

7-12-2023 kl. 18.00
Opgave hvem
Uddeligering til det ka vi da gjør
Sætte øl, sodavand, vin, snaps mm
frem
prisliste
Opslag til hjemmeside, facebook og
kukkassen
Hvem rydder op, fejer og låser af

Urland – vi skal have
valgt 1-3 til gruppen

Torben og Susanne er med.
Minde dem om at de lovede at give hjælp i en eller anden form til
midtbyen.



Bur- det dur
Landsbyen i centrum

Skal vi aflyse brunch Nej, flyttet til forsamlingshuset.
Påmindelse på Facebook Henriette) og hjemmeside (Tina).

Slibning af gulvet i
klubhuset

Det bliver nødvendigt. Håndværkerne har været lidt hårde ved det.
Inge snakker med Dan.
Først efter lofter er sat op.

Skal klubhuset have en
farve

Nej. Hvid er fin, neutral farve.

Barens farve Bliver malet “varm grå”

Hvordan får vi haven
gjort til fælleseje for
byen og hvad vil
borgerne gerne have i
den??

Lave små arrangementer, der trækker folk derop. “Vi tænder op i grillen,
kommed jeres kød mm."
Byhave princip. Kun fantasien sætter grænse.
Lave skilte, som folk kan sætte op ved deres “Byhave”.
Lave et kort over området
Lave en lille intro video.
Inge søger Eco-Style om noget tilskud til planter.

Tilbagemelding fra Kim
Tobiasen

Inge har fået mail.
Vemb er også med nu. Holstebro Kommune har valgt at arbejde videre
med Skovgård og Lisby. Kim vil sikre at Vemb og Bur også får indflydelse.
400 Hektar solceller + vindmøller.

Evt Slutrengøring i klubhuset: Aase og Niels-Bjørn vil gerne gå med det selv.
Bestyrelsen hjælper med at stille borde og stole ind efter rengøring.

Pænt hjørne ved Klubhuset: Inge tager fat i Astrid fra kommunen.

Lukket møde

Inge har kage fra fryseren.

Næste møde: 11. oktober kl 19.00


